
HANDICAPRÅDETS HØRINGSSVAR VEDR. STRATEGI FOR VELFÆRDSTEKNOLOGI. 

 

Handicaprådet har løbende været inddraget i udviklingen af dokumentet gennem drøftelse bl.a. på 

Handicaprådsmøde i 2021. Vi finder strategien vel gennemtænkt og har en klar forståelse for, at man hele 

tiden løbende udvikler sig og giver borgerne mulighed for individuelt at få gavn af velfærdsteknologi. 

 

Vi har således ikke yderligere kommentar, men ser frem til yderligere orientering på området. 

 

På vegne af Handicaprådet 

Sytter Kristensen 

Formand for Holbæk Handicapråd 

 

 

 

 


